
Zeitschrift: Parkett : the Parkett series with contemporary artists = Die Parkett-
Reihe mit Gegenwartskünstlern

Herausgeber: Parkett

Band: - (2017)

Heft: 100-101: Expanded exchange

Werbung

Nutzungsbedingungen
Die ETH-Bibliothek ist die Anbieterin der digitalisierten Zeitschriften auf E-Periodica. Sie besitzt keine
Urheberrechte an den Zeitschriften und ist nicht verantwortlich für deren Inhalte. Die Rechte liegen in
der Regel bei den Herausgebern beziehungsweise den externen Rechteinhabern. Das Veröffentlichen
von Bildern in Print- und Online-Publikationen sowie auf Social Media-Kanälen oder Webseiten ist nur
mit vorheriger Genehmigung der Rechteinhaber erlaubt. Mehr erfahren

Conditions d'utilisation
L'ETH Library est le fournisseur des revues numérisées. Elle ne détient aucun droit d'auteur sur les
revues et n'est pas responsable de leur contenu. En règle générale, les droits sont détenus par les
éditeurs ou les détenteurs de droits externes. La reproduction d'images dans des publications
imprimées ou en ligne ainsi que sur des canaux de médias sociaux ou des sites web n'est autorisée
qu'avec l'accord préalable des détenteurs des droits. En savoir plus

Terms of use
The ETH Library is the provider of the digitised journals. It does not own any copyrights to the journals
and is not responsible for their content. The rights usually lie with the publishers or the external rights
holders. Publishing images in print and online publications, as well as on social media channels or
websites, is only permitted with the prior consent of the rights holders. Find out more

Download PDF: 12.12.2025

ETH-Bibliothek Zürich, E-Periodica, https://www.e-periodica.ch

https://www.e-periodica.ch/digbib/terms?lang=de
https://www.e-periodica.ch/digbib/terms?lang=fr
https://www.e-periodica.ch/digbib/terms?lang=en


ARTISTS' EDITIONS FOR PARKETT SUBSCRIBERS

WWW.PARKETTART.COM

100/101

The PARKETT Series is créa ted in collaboration with artists, who contribute an original work available exclusively to the subscribers

in the form of a signed limited SPECIAL EDITION. The available works are also reproduced in each PARKETT issue.

Each SPECIAL EDITION is available by order from any one of our offices in New York or Zurich. Just fill in the details below
and send this card to the office nearest you. Once your order has been processed, you will be issued with an invoice and

your personal edition number. Upon receipt of payment, you will receive the SPECIAL EDITION. (Please note that supply is

subject to availability. PARKETT does not assume responsibility for any delays in production of SPECIAL EDITION. Postage and

VAT not included.)

As a subscriber to PARKETT, I would like to order the following Special Edition(s), signed and numbered by the artist.

PARKETT No. ARTIST NAME:

PARKETT No. ARTIST ADDRESS:

PARKETT No. ARTIST CITY:

PARKETT No. ARTIST STATE/ZIP:

PARKETT No. ARTIST COUNTRY:

PARKETT No. ARTIST PHONE:

I have indicated my way of payment on the reverse side of this form.

Send this
form to the
PARKETT office
nearest you:

PARKETT PUBLISHERS 145 AV. OF THE AMERICAS NEW YORK, NY 10013 PHONE (212) 673-2660 FAX (212) 271 0704

PARKETT VERLAG QUELLENSTRASSE 27 CH-8031 ZÜRICH TELEFON+41-44-271 81 40 FAX+41-44-272 43 Ol

Visit our website: www.parkettart.com

KUNSTLEREDITIONEN FUR PARKETT-ABONNENTEN

WWW.PARKETTART.COM
100/101

Die PARKETT-Buchreihe entsteht in Zusammenarbeit mit Künstlern, die eigens für die Abonnenten einen Originalbeitrag in Form

einer limitierten und signierten EDITION gestalten. Diese Editionen sind auch in der Zeitschrift abgebildet und können mit dieser

Bestellkarte in jedem unserer Büros in Zürich oder New York bestellt werden. Sie erhalten dann Ihre persönliche Editionsnummer
und eine Rechnung. Sobald wir Ihre Zahlung erhalten haben, schicken wir Ihnen Ihre Edition(en). Lieferung solange Vorrat.
PARKETT übernimmt keine Verantwortung für allfällige Verzögerungen bei der Herstellung der Vorzugsausgaben. Versandkosten und

MwSt nicht inbegriffen.

Ich bin PARKETT-Abonnent(in) und bestelle folgende EDITION(EN), nummeriert und vom Künstler signiert:

PARKETT Nr. KÜNSTLER/IN NAME:

PARKETT Nr. KÜNSTLER/IN STRASSE:

PARKETT Nr. KÜNSTLER/IN PLZ/STADT:

PARKETT Nr. KÜNSTLER/IN LAND:

PARKETT Nr. KÜNSTLER/IN TEL.:

Meine Zahlungsweise habe ich auf der Rückseite angegeben.

Senden Sie die PARKETT VERLAG QUELLENSTRASSE 27 CH-8031 ZÜRICH TELEFON+41-44-271 81 40 FAX+41-44-272 43 Ol

?eSnlLk.a/'Vnn" PARKETT PUBLISHERS 145 AV. OF THE AMERICAS NEW YORK, NY 10013 PHON E (212) 673-2660 FAX (212) 271-0704
das PARKETT-Buro
in Ihrer Nähe: Besuchen Sie unsere Website: www.parkettart.com
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COMPLETE THE BEST BOOK SERIES ON CONTEMPORARY ARTISTS -
WWW.PARKETTART.COM

I wish to complete my PARKETT library and order the following issue(s):

No.

at 30 each, postage not included. As of No. 88: 39.-, S 45.00

Within the USA & Canada S 32, add postage: S 5 (USA), S10 (Canada).

Sold out: No. 1-13,16-20, 22-27, 29-33,35-41,45.

I wish to order the Set of all 60 available Parkett volumes at US S 1,250

(USA/Canada), 990 (Europe, rest of world), plus postage.

I wish to order copies of "200 Art Works-25 Years", catalogue raisonné of
Parketts' editions. 518 p., with text, 200 color repr., US S 45.00 (USA/Canada),

35.- (Europe, rest of world), plus postage.

I wish to order copies of "Sigmar Polke - Windows for the Zurich

Grossmünster, 45.-/S 65.00, (excl. postage)

I wish to order copies of the CD-Rom "Parkett Inserts - 25 Years" featuring
all 75 INSERT page book projects made by artists for Parkett. This CD presents for
the first time a comprehensive survey of all book pages INSERT projects both in a

browsing or a slide-show mode by double pages. 32.-
(USA/Canada US S 39.00), plus postage.

NAME:

ADDRESS:

CITY:

STATE/ZIP/COUNTRY:

TEL.: FAX:

E-MAIL:

Charge my Visa Card

Card No.

Mastercard

I I I I I I

AM EX

Expiration date

Payment enclosed (US check or money order) Bill me

DATE

SIGNATURE

PARKETT PUBLISHERS 145 AV. OF THE AMERICAS NEW YORK, NY 10013 PHONE (212) 673-2660 FAX (212) 271-0704

PARKETT VERLAG QUELLENSTRASSE 27 CH-8031 ZÜRICH TELEFON+41-44-271 81 40 FAX+41-44-272 43 Ol

Visit our website: www.parkettart.com
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VERVOLLSTÄNDIGEN SIE DIE UMFASSENDSTE BUCHREIHE UBER

G EG EN WARTS KÜNSTLER - WWW.PARKETTART.COM

Ich möchte meine PARKETT-Bibliothek vervollständigen und bestelle die folgenden

noch erhältliche(n) Ausgabe(n):
Nn

zu je 30 /CHF45.-, zzgl. Versandkosten (vergriffen: Nr. 1-13,16-20, 22-27,
29-33,35-41,45). Ab Nr. 88: 39.-, CHF 55-

Ich bestelle den Set aller 60 erhältlichen Parkett-Bände zu 990 (Europa),
CHF 1400.- (Schweiz), zzgl. Versandkosten.

ler-Editionen. 518 S. mit Text, 200 Farbabb. 35.- (Schweiz CHF 49.-
zzgl. Versand.

Ich bestelle- -Ex. «Sigmar Polke's Fenster für das Zürcher Grossmünster»

C45.-/CHF 68.-, zzgl. Versandkosten.

Ich bestelle^ _Ex. der CD-Rom «Parkett Inserts - 25 Years» mit allen 75 von
Künstlern für Parkett gestalteten Inserts. Die CD-Rom gibt erstmals einen

vollständigen Überblick über alle Inserts-Buchseiten-Projekte, sie können doppelsei-
tenweise oder als Dia-Schau betrachtet werden. 32.- (Schweiz CHF 45.-), zzgl.
Versand.

NAME:

STRASSE:

PLZ/STADT:

LAND:

TEL- FAX:

Ich bestelle Ex. «200 Artworks - 25 Years», Werkkatalog aller Parkett-Künst- E-MAIL-

Ich zahle mit Visa Eurocard/Mastercard AMEX

Karten Nr. I I I I I I II Gültig bis _

Mein Scheck über CHF/

Bitte senden Sie mir eine Rechnung.

DATUM

-liegt bei.

UNTERSCHRIFT

Senden Sie die PARKETT VERLAG QUELLENSTRASSE 27 CH-8031 ZÜRICH TELEFON+41-44-271 81 40 FAX+41-44-272 43 Ol

PARKETT PUBLISHERS 145 AV. OF THE AMERICAS NEW YORK, NY 10013 PHONE (212) 673-2660 FAX (212) 271-0704das PARKETT-Buro
in Ihrer Nähe: Besuchen Sie unsere Website: www.parkettart.com



A LARGE LIBRARY AND
A SMALL MUSEUM OF

CONTEMPORARY ART

101 BOOKS

260 ARTISTS & EDITIONS

1500 TEXTS

"Congratulations on three decades
of exceptional publishing."

Sir Nicholas Serota, Director Emeritus, Tate, London

WWW.PARKETTART.COM
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